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PROTOKÓŁ  

z  VII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 03 czerwca 2019 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2019 roku, poz. 506 z późniejszymi zmianami) 

Otwarcie obrad – godz. 1400, zamknięcie – godz. 1440. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecna Radna Grażyna Dobruchowska. 

 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad VII sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2019-2030. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/35/2019 Rady Gminy Brąszewice z dnia 18 

kwietnia 2019 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad VII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z VI sesji Rady Gminy. 

Ad. 4   

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 18 kwietnia 

2019 r. do 3 czerwca 2019 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
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Ze względu na awarię systemu transmisji obrad (brak dźwięku) Przewodniczący Rady zarządził 5 minut 

przerwy technicznej. 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radny Andrzej Smok przekazał uwagi do drogi Zadębieniec – Pluty. 

Radny Jan Świątek  poinformował, że w m. Kosatka brakuje tablicy „Obszar zabudowany” oraz 

poinformował, że rolnicy wykonują opryski na polach w ciągu dnia, co szkodzi pszczołom. 

Radny Łukasz Dąbek zgłosił dziury w drodze na ul. Polnej oraz na poboczu ul. Górnej. Dodatkowo 

przedstawił problemy rodzinne mieszkańców Brąszewic. 

Radna Marzena Cichecka podziękowała za naprawę drogi w m. Kamieniki. 

Radny Józef Toruński zgłosił potrzebę obcięcia gałęzi dębów w m. Budy oraz korzeni drzew w m. 

Szymaszki. 

Radny Adam Laskowski zgłosił potrzebę równania drogi Czartoria – Chajew. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na przekazane zgłoszenia. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2019-2030. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VII/39/2019 z dnia 3 

czerwca 2019 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice 

na lata 2019-2030. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VII/40/2019 z dnia 3 

czerwca 2019 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/35/2019 

Rady Gminy Brąszewice z dnia 18 kwietnia 2019 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VII/41/2019 z dnia 3 

czerwca 2019 r. w sprawie zmiany uchwały Nr VI/35/2019 Rady Gminy Brąszewice z dnia 18 kwietnia 

2019 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 9 Sprawy różne. 

Radny Łukasz Dąbek poinformował, że staw ppoż. należący do nadleśnictwa wymaga oczyszczenia. 

Radna Justyna Brąś podziękowała Wójtowi za możliwość udziału KGW z Brąszewice w Targach Rolniczo 

– Ogrodniczych w Kościerzynie oraz za wykonanie naprawy drogi na ul. Leśnej. Dodała, że zakręt na tej 

ulicy wymaga poprawy. 

Radny Jan Świątek zapytał o plan przebudowy drogi Brąszewice – Sokolenie. 

Wójt Gminy udzielił informacji oraz przedstawił zarys planów remontowych dróg. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady VII sesji Rady Gminy o godzinie 1440.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 

 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


